

## 贊助表格 Sponsorship Form

第三十一屆 – 綠色力量環島行 The 31<sup>st</sup> Green Power Hike

參加者編號 Participant No. : \_\_\_\_\_ (如適用 If applicable)

英文姓名 Name in English : \_\_\_\_\_

電話 Tel : \_\_\_\_\_ 手提 Mobile No. : \_\_\_\_\_

贊助人姓名 (請以英文正楷填寫) Sponsor's Name (in BLOCK LETTERS)	贊助金額 (\$) Sponsorship	收據 (✓) Receipt
1.		
2.		
3.		
4.		
5.		
6.		
7.		
8.		
9.		
10.		
11.		
12.		
13.		
14.		
15.		
<b>共 TOTAL</b>		

- 如需要善款的免稅收據，請填妥及遞交此贊助表格
- 捐款滿港幣 100 元或以上者方獲發免稅收據。如有需要，請於收據欄加上“✓”
- 收據抬頭為所填上的贊助人姓名
- 如贊助人為公司／機構，請於「贊助人姓名」一欄填上公司／機構名稱
- 贊助表格最遲可於 **2024 年 2 月 29 日**交回本會
- 電子免稅收據將於 **2024 年 3 月 15 日**以電郵發出
- Tax-deductible receipts of donations will be issued upon request with this sponsorship form.
- Tax-deductible receipts will only be issued to those upon request with donations of HK\$100 or over. Please “✓” if tax-deductible receipts are needed.
- The names provided in the “Sponsor’s Name” column will be printed on the receipts.
- For donation in the name of the corporation / organisation, please write the name of the corporation / organisation in the “Sponsor’s Name” column.
- The sponsorship form must be submitted to Green Power no later than **29 February 2024**.
- E-Receipts will be emailed to participants on **15 March 2024**.